
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA  DEL PLE DE 28 DE JUNY DE 2024

Identificació de la sessió:

 Caràcter: extraordinari 
 Data: 28 de juny de 2024
 Inici: 12:30
 Finalització: 13:42
 Lloc: Sala de Sessions de l’Ajuntament de Sóller
 Convocatòria: primera i única

Assistents (17) 

Tinents de Batle
Primer tinent de Batle:  Sr. Carlos Darder Rosell
Segona tinent de Batle: Sra. Maria del Mar Castañer Lozano.
Tercera tinent de Batle: Sra. Andrea Pomar Capó
Quart tinent de Batle:  Sr. Juan A. Lorente Torres
Cinquè tinent de Batle: Sr. José Porcel Fiol 

Regidors: 
Andrea Pomar Capó
Antònia Frau Crespí
Gabriel Barceló Munar
Llum Castañer Morenilla
Laura Celià Gelabert
Joan Carles Simó Artero
Elvira Assumpta Arbona Cortés
Aurora Torrens Horrach
Jaume Mateu Lladó 
Sandra Montaner Mas
Sebastián Luís Aguiló Roig
Esther Alfonso Peláez

Secretària:
Rosa Isabel Ripoll Coll
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Ordre del dia:

Primer  i  únic.-  Expedient  3845/2024.  PROPOSTA  D’APROVACIÓ  DELS 
PRESSUPOSTS GENERALS DE L’AJUNTAMENT DE SÓLLER PER A L’ANY 
2024.

Llegida la proposta per part de la secretaria pren la paraula la regidora d’hisenda qui diu 
que estan d’enhorabona perquè duen aprovació el pressupost. Explica la Sra. Pomar que és 
un pressupost realista i en equilibri, amb informe favorable d’intervenció. D’altra banda, 
diu que aquests pressupost han reflectit la realitat post pandèmica. Exposa que s’ha fet una 
feina en equip pensant amb la millor combinació possible pel poble de Sóller tenint en 
compte no només cada regidoria sinó el poble en el seu conjunt. D’altra banda diu que les 
despeses ordinàries s’han incrementat per l’increment dels costs dels serveis. Explica les 
dades  numèriques  dels  pressuposts  i  diu  que  complim  amb  la  llei  d’estabilitat 
pressupostària, i que només hi ha un tres per cent d’endeutament. Pel que fa a la inversió 
exposa que la idea de l’equip de govern és fer amb el romanent una inversió de 1’6 milions  
d’euros.

Obert  el  torn d’intervencions pren la paraula el  Sr. Mateu i planteja que la regidora ha 
explicat el pressupost com si fos una tècnica, però no ha explicat a que es destinaran les 
partides i cada regidoria a que vol dedicar el pressupost que se li assigna. El Sr. Mateu diu 
que  cada  regidor  hauria  de  fer  una  comissió  informativa  per  explicar  quin  és  el  seu 
pressupost  i  a  que  el  dedicarà,  tot  això  abans  de  la  comissió  informativa  d’hisenda. 
Argumenta que això és una pràctica habitual a altres municipis. Pel que fa al pressupost, vol 
fer una sèrie de consideracions, diu que la inversió queda a zero i considera que això és una 
anomalia, i que caldria que el capítol VI tengués una partida habilitada. Diu que sap que hi 
ha un romanent  però que el  més normal és que dins del pressupost hagués una partida 
d’inversió. Diu que hi ha capítols que no discutiran com el dedicat al personal, però que en 
canvi el capítol II dedicat a les despeses corrents, és bastant elevat en comparació amb el 
capítol VI. Segons el Sr. Mateu si analitzam les partides tal i com estan distribuïdes, hi ha 
coses que s’han incrementat més enllà de la teòrica pujada de preus. Destaca en aquest 
sentit la partida de festes, en la que la suma del capítol II i el capítol IV, sumen 434.308,28 
euros. Considera que aquesta partida creix molt  més que altres i posa com exemple les 
partides destinades a la reparació i manteniment de la via urbana que són 170.967,04 euros i 
entén que és una quarta part del que es destinarà a festes. Vol fer una reflexió sobre aquesta 
diferència i considera que és rellevant. D’altra banda, diu que s’ha pressuposat 20.750 euros 
per subvencions al  manteniment  i  funcionament  dels clubs esportius.  Torna a comparar 
aquesta partida amb la que s’ha destinat a festes. El Sr. Mateu també vol destacar que es 
destini més de 800.000 euros a estudis i feines tècniques i demana informació de per què 
s’ha posat aquest import i sobre quins projectes es volen desenvolupar. Diu que se lis hauria 
també d’haver informat. Compara aquest import tan alt amb només 37.000 euros que es 
dediquen a les Escolàpies.  D’altra banda, diu que no se lis ha justificat la partida habilitada 
per a gestió de residus. Insisteix el portaveu del PSOE que el principal problema que hi ha 
amb aquest pressupost és que no saben que es vol fer amb el mateix. Diu que és cert que és 
un  pressupost  en  equilibri,  i  que  des  del  punt  de  vista  de  les  magnituds  econòmiques 
quadra, però que des del punt de vista del projecte polític i de les millores que això durà cap 
al poble, hi ha moltes coses que no saben. D’altra banda, diu que l’aplicació pràctica no se 
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sap molt bé quina serà, perquè si una regidoria ha gastat més del que té pressupostat no 
podrà gastar més. Per aquest motiu vol fer la reflexió de que el que seria ideal seria aprovar-
lo un any per l’altra, perquè quan comenci l’any ja sigui operatiu. En resum, diu que hi ha 
partides com les de serveis socials amb les que poden estar d’acord, però que d’altra banda, 
no es reflecteix cap projecte en matèria d’habitatge, en matèria de subvencions a material 
escolar o bonificacions... Per tot l’assenyalat diu que no li podran donar suport. 

La portaveu de Més per  Sóller  diu que no lis  ve de nou que es dugui a  aprovació  un 
pressupost que políticament no ha sigut explicat i que és una cosa recurrent que la regidora 
d’hisenda  els  hi  digui  que  no  pot  donar  explicacions  de  les  àrees  de  gestió  dels  seus 
companys regidors. Per aquest motiu, diu que ja varen votar en contra en la pròpia comissió 
informativa. Segons la Sra. Celià, han duit a aprovació després de dos anys un pressupost i 
casualment, l’han duit a aprovació just després de la sortida de Seny i Sentit. Agraeix a la 
interventora totes les explicacions sobre les dades econòmiques i diu que molta vegades se 
li fan preguntes polítiques que no és ella qui les ha de contestar, si nó qui té el lideratge 
d’aquest equip de govern. Assenyala que el pressupost ascendeix a 21,7 milions d’euros i 
que representa un augment de més de 3 milions d’euros respecte al pressupost de l’any 
2022, però diu que aquest augment en total no repercuteix en totes les àrees de gestió sinó 
qui hi ha un augment molt desigual entre les diferents regidories. D’altra banda diu que 
com que no tenen informació a través de les comissions informatives de les diferents àrees, 
el que farà es plantejar preguntes a alguns regidors, per sabre quina era la intenció que 
tenien quan han fet aquesta petició de recursos a la regidora d’hisenda i si poden concretar 
amb que gastaran els diners, perquè diu, ja han vist a l’anterior legislatura que no hi ha un 
projecte polític conjunt i espera que aquesta legislatura no vagin pel mateix camí i vagin 
més coordinats. Demana al Sr. Barceló quina és la quantia dedicada a participació ciutadana 
i amb que la pensa executar.

Interromp el Sr. Batle a la Sra. Celià i li diu que pensa que això no es correcte, que no 
recorda que hagi passat en altres ocasions, que si té qualsevol dubte sobre el pressupost que 
el demani a la regidora d’hisenda, que aquí no s’ha de fer cap examen a cap regidor. 

La Sra. Celià demana si tenen por a que ella faci preguntes. 

El  Sr.  Batle  diu que segueixen el  procediment  que s’ha fet  sempre i  que no considera 
correcte el que fa ara la Sra. Celià. 

La Sra. Celià diu que si no hi ha por a que plantegi preguntes les farà. 

El Sr. Batle diu que les respondrà la Sra. Pomar ara o després per escrit. 

La Sra. Celià demana que consti en acta que no entén que a un ple que és el màxim òrgan 
de participació  de tots  els  partits,  no es  puguin formular  preguntes  i  que no es  puguin 
contestar, i que consti que el batle ho ha decidit així, però que ells no comparteixen aquesta 
forma de funcionar. 
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El Sr. Batle diu que ell el que ha dit és que aquest tema el duu la regidora d’hisenda i és ella 
qui ha de respondre. 

La  Sra.  Celià  demana  que  consti  en  acta  que  aquestes  preguntes  que  han  formulat 
constantment a la regidora d’hisenda en els diferents moments que s’han duit a aprovació 
documents  econòmics,  sempre  els  hi  ha  argumentat  que  ella  com a  regidora  d’hisenda 
controla la part econòmica però que no controla la part política de cap de les regidories de 
cap company.

Formula la mateixa pregunta a la Sra. Andrea Pomar.

La Sra. Pomar diu que quan acabi la ronda d’intervencions dels portaveus se li contestarà. 

La Sra. Celià diu que formularà totes les preguntes perquè suposa que la Sra. Pomar després 
li contestarà que no té aquesta informació i que lis facilitaran posteriorment a través d’una 
documentació, que segons la Sra. Celià, mai li facilitaran. Denuncia opacitat de l’equip de 
govern  que  gestiona  diners  públics  i  però  que  es  neguen  a  donar  compte  en  comissió 
informativa i en seu plenària de com es gastaran aquests diners. 

La Sra. Celià li diu a la Sra. Castañer que a la seva partida hi ha un augment de pressupost 
del 0,1 per cent i  demana si aquesta pujada es suficient  per afrontar les necessitats  del 
nostre municipi. 

Demana la Sra. Celià qui és la persona responsable de la partida d’administració general per 
a què expliqui a que és dedicarà els més d’1 milió d’euros que s’ha destinat a estudis i  
feines tècniques. 

Demana a la Sra. Celià a la Sra. Frau com distribuirà la partida de 300.000 euros que té 
destinada a medi ambient, més enllà de la partida per la recollida selectiva. 

Demana la Sra. Celià al Sr. Lorente com a regidor d’urbanisme en dedicació exclusiva, a on 
poden trobar una partida destinada a polítiques d’habitatge. 

Demana la Sra. Celià a la Sra. Llum Castañer, a on poden trobar les partides de capítol II  
destinades a polítiques d’igualtat. 

Demana la Sra. Celià al Sr. Batle a on està la partida per arreglar la pista d’atletisme del  
Port. 

Demana al Sr. Lorente, si més enllà de liquidar els expedients oberts a les Escolàpies i el  
Defensora, hauria qualque partida per reactivar aquests projectes de restauració dels dos 
edificis. 

Demana la Sra. Celià al Sr. Batle, si essent el màxim responsable d’aquest pressupost i que 
tal i com consta a l’informe es qui l’ha elaborat i qui se’n responsabilitza, si sap dir quines 
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són les tres regidories que han tengut un major augment pressupostari en relació a l’any 
2022 i per quin motiu són aquestes tres i no són unes altres. 

El Sr. Batle respon que a l’any 2000 el Sr. Ramon Socies va decidir donar subvencions a les 
entitats esportives i que el Sr. Bestard del Partit Popular va decidir continuant amb aquesta 
línia, fins que el Sr. Pep Lluís Colom va reunir a les entitats esportives i va comunicar que 
amb el pla d’ajust no es podien donar més subvencions. Diu que el Batle que hi ha aquesta 
quantitat, que igual no és elevada, però que es qualque cosa. 

Pel que fa a la pregunta de la Sra. Celià sobre la pista d’atletisme diu que hi estan fent feina, 
però que primer han decidir si fan o no un pàrquing soterrat a l’Infante Lois. D’altra banda,  
en quant al comentari que ha fet la Sra. Celià sobre el lideratge de l’equip de govern diu que 
el té ell i que no ho posin en dubte, que ell és el responsable de tot, però que les dades els hi  
donarà la regidora d’hisenda. 

La Sra. Celià diu que no han qüestionant la seva vàlua personal sinó que valoren la vàlua 
política de les persones que estan aquí assegudes. Diu que el que ha demanat és si es capaç 
de dir quines són les tres regidories que més increment de pressupost han tengut en relació 
amb el pressupost del 2022.

El Sr. Batle respon que ell no ho sap, i que no té perquè sabreu, que ell confia amb el seu  
equip i que un a un, cada regidor, diu les seves necessitats. 

La  Sra.  Celià  demana  que  consti  en  acta  que  hauria  pogut  formular  preguntes  molt 
complexes, i que en canvi eren preguntes molt senzilles, quina era la partida que tenien 
destinada cada regidoria i a que les volien destinar. No entén perquè li ha de contestar la 
Sra. Pomar. 

Seguint amb la ronda d’intervencions pren la paraula el Sr. Aguiló, diu que numèricament 
són  uns  pressuposts  equilibrats  però  que  socialment  no  són  tan  equilibrats  com  ells 
voldrien. Opinen que no són uns pressuposts transformadors, per la falta d’inversió que està 
penjada d’un mecanisme com els romanents que poden caure en qualsevol moment, perquè 
no està tan clar que al final es puguin utilitzar. Exposa el Sr. Aguiló que un dels motius pels 
que decidiren sortir de l’equip de govern, era perquè els hi va demanar com a condició per 
quedar una reducció molt  important de les partides de promoció econòmica i turisme a 
favor de serveis socials, i ara els hi ha sorprès que després, han vist que no s’ha tocat un sol  
euro de promoció econòmica i turisme. D’altra banda, critica que dues àrees importants 
com són medi ambient i mobilitat no s’han quasi incrementat. També estan preocupats i 
sorpresos amb la part cultural, i que només s’hagi incrementat 15.000 euros aquesta àrea, i 
en canvi festes s’han incrementat 166.000 euros. Diu que no entenen això i que tenen la 
sensació  que  són  uns  pressuposts  electoralistes.  Demana  com  pot  ser  que  pel  mercat 
municipal només és destinin 300 euros per la reparació i manteniment de l’edifici. Recorda 
que a l’anterior romanent es va destinar 48.000 euros. Diu que és un pressupost que no li  
agraden perquè no són equitatius. Li preocupa tot el tema de la promoció de tot l’entramat 
del comerç local, i que no s’hagi incrementat la partida per això cap euro. 
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El Sr. Porcel diu que els pressuposts que es presenten han sigut consensuats per l’equip de 
govern, i que per aquest motiu li donaran suport. 

Pren  la  paraula  el  Sr.  Darder  i  diu  que  és  un  pressupost  realista  tenint  en  compte  les  
necessitats  actuals  de  cada  regidoria.  Agraeix  la  gran  feina  fet  per  tot  el  departament 
d’hisenda perquè no es fàcil treure un pressupost amb tota la feina diària. Remarca que s’ha 
fet de manera consensuada tenint en compte les necessitats de cada municipi. D’altra banda 
vol  recordar  que  la  regidoria  de  festes  fa  modificacions  de  crèdit  per  ajudar  a  altres 
regidories. 

La Sra. Pomar intervé i diu que és normal que a l’oposició no els hi agradi els pressuposts 
de l’equip de govern. Diu que és curiós que demanin coses que ells no han fet mai, com la 
demanda de fer comissions informatives de totes les àrees per explicar totes les partides. Li 
diu al Sr. Mateu que se li ha fet arribar una documentació de tretze pàgines detallades de 
totes les despeses i a on aniran destinades. Opina que està tot explicat de manera detallada, 
cada partida amb els conceptes i que se li va passar tota la documentació i se li va explicar 
en comissió informativa. D’altra banda, li diu al Sr. Mateu que el PSOE a nivell nacional ja 
ha donat per perdut el pressupost del 2024 mentre que l’Ajuntament de Sóller, no donen res 
per perdut i avui duen a aprovació el mes de juny el pressupost. Pel que fa a la inversió li 
diu  al  Sr.  Mateu  que  ha  comparat  el  nostre  pressupost  amb el  d’altres  municipis  amb 
nombre d’habitants similars i que per exemple Santanyí té un pressupost de 25 milions, 
però que aquest municipi té 16.000 places hoteleres en comparació amb les 3.500 que té el 
nostre municipi, i que per poder augment el pressupost necessitam tenir més ingressos, i 
que per poder tenir mes ingressos o es creen places hotelers o s’incrementa la pressió fiscal 
als ciutadans. Diu la Sra. Pomar que és complicat que tenim els ingressos que tenim i amb 
això hem de donar el millor servei al poble de Sóller i que a més el preu dels costs dels 
serveis s’ha incrementat. Exposa que la regidoria de festes ha augmentat per l’augment dels 
costs  dels  seus  subministraments  i  perquè  nodreix  a  altres  regidories.  Posa  també  de 
manifest que festes no rep subvencions i per tant s’ha de finançar exclusivament amb fons 
propis. Pel que fa a la partida d’estudis i feines tècniques diu que és molt important tenir  
aquesta partida per poder anar avançant en els projectes i quan arriba la convocatòria de 
subvencions amb terminis molt ajustats, tenir opcions a poder sol·licitar-les. Li diu a la Sra. 
Celià que deixi d’utilitzar paraula com opacs o estranys, perquè són pressuposts ben clars, 
s’ha enviat tota la documentació que toca i compten amb els informes favorables, diu que 
està  tot  ben detallat.  Demana que no confongui.  Agraeix tota  la  feina  feta  per  tots  els 
membres de l’equip de govern perquè consensuar un pressupost no es una feina fàcil  i 
també a tot  el departament d’intervenció, perquè és un expedient complexe. 

El Sr. Batle diu que se li ha fet un petit atac dient «el Batle no ho sap», i que ell no es 
posava a la defensiva, que ell si que ho sap, i que confia amb el seu equip, que com que el 
seu equip està content amb aquestes pressuposts, ell dóna per fet que són correctes i que 
han de seguit endavant. 

El Sr. Mateu diu a la regidora d’hisenda que per exemple la partida «despeses especials de 
funcionament» li expliqui a qualsevol ciutadà exactament que és, i que el batle no ho sap, i 
ho ha reconegut, que ha dit que no ho sabia perquè no ho havia de sabre, que és qui firma 
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els documents. El Sr. Mateu li diu al Sr. Batle que no val enganar a la gent que tant la Sra 
Celià, el Sr. Aguiló com ell mateix, han demanat explicacions concretes, per què pugen una 
partida o baixen una altra, i que l’equip de govern no ha volgut contestar, però que no els 
acusin d’embullar, que ells com a oposició s’han llegit els documents i que ningú llevat la 
Sra. Frau els hi ha donat cap explicació. Segons el Sr. Mateu ha quedat palès que són els 
pressuposts que ha triat l’equip de govern i que no volen explicar segons quines partides 
com estan, que la Sra. Celià ho ha constat perquè ha formulat una sèrie de preguntes i que 
no s’han contestat i que no els hi diguin que no saben llegit, perquè això no és així. 

El Sr. Batle diu que el que ha dit és que no tenen perquè contestar preguntes una a una 
perquè mai no s’ha fet i que si algú del seu equip vol contestar a les preguntes que s’han fet, 
endavant.

La Sra. Celià manifesta que es sent profundament ofesa per les acusacions de la regidora 
d’hisenda de dir-lis que no saben llegir perquè diu que han demostrat que fan una feina de 
fiscalització de l’equip de govern i que saben perfectament com es llegeix un pressupost i 
que, com ha dit el Sr. Mateu, a les partides generals no hi ha detall polític del que es vol fer. 
Segons la Sra. Celià el que és evident és que ho bé no ho saben o bé no ho volen contestar, 
perquè les preguntes no s’estan contestant, amb la qual cosa diu, o hi ha mala fe o hi ha 
desconeixement i que ambdós casos són molt preocupants d’un equip de govern. 

La Sra. Frau diu que la regidoria de Medi Ambient s’ha de dotar pel que vendrà amb la 
recollida selectiva a partir de setembre.

La Sra. Llum Castañer demana si hi ha qualque pregunta de la seva regidoria. 

La Sra. Celià recorda que ha demanat quina és la partida destinada a serveis socials i si la 
considera suficient,  i  quina és la partida destinada a les polítiques d’igualtat,  perquè no 
l’han trobada especificada. 

La  Sra.  Castañer  considera  que  la  partida  és  suficient  i  que  evidentment  amb  més 
pressupost sempre és pot arribar a més gent però que aquesta dotació els hi permet poder 
després justificar el pla de finançament dels serveis socials, que és molt important perquè 
les ratios han pujat. Recorda que hi ha el projecte patis oberts on els educadors de carrer 
poden fer feina, i que seguiran amb aquests projectes així com els de la gent gran. Conclou 
que està satisfeta amb el seu pressupost i que tenen una partida per ajudes nominals a les 
persones que ho necessiten. 

La Sra. Celià agraeix les explicacions de la Sra. Castañer i li diu al Sr. Batle que no és tan 
difícil. 

El Sr. Batle vol fer un aclariment pel que fa a l’àrea d’esports diu que està previst que arribi 
una subvenció d’uns 190.000 euros i que entre altres, podran fer la pista d’atletisme.
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La Sra. Pomar diu que hi ha regidors que es senten ofesos quan ella diu certes coses, i que 
ella quan li diuen que el pressuposts són opacs, no es sent ofesa perquè té clar que no ho 
són i que el que tenen és moltes ganes de fer feina i seguir amb aquestes pressuposts.

El Sr. Batle mana passar a votació, i el resultat de la mateixa és el següent, la Corporació, 
amb 9 vots a favor (Partit Popular i regidor no adscrit) 8 vots en contra (Psoe, Més per  
Sóller i Seny i Sentit),  ACORDA: 

1er.- Aprovar el pressupost propi de la corporació i els estats de previsió de despeses i 
ingressos de l'Entitat pública empresarial Sóller 2.010 i l'Empresa Funerària Municipal S.L. 
El resum dels quals per capítols es el següent:

INGRESSOS

CAPIT
OL CONCEPTE PROPI

SOLLER 
2010 FUNERARIA

A) OPERACIONS CORRENTS 21.750.884,45 4.169.586,10 354.000,00
1 Imposts directes 9.347.530,44 0,00 0,00
2 Imposts indirectes 892.825,19 00 0,00
3 Taxes i altres ingressos 6.331.438,24 4.147.868,45 336.000,00
4 Transferències corrents 4.908.564,50 0,00 0,00
5 Ingressos patrimonials 270.526,08 21.717,65 18.000,00

B) OPERACIONS DE CAPITAL 0,00 0,00 0,00
6 Alienació inversions reals 0,00 0,00 0,00
7 Transferències de capital 0,00 0,00 0,00

C) OPERACIONS FINANCERES 0,00 0,00 0,00
8 Variació d'actius financers 0,00 0,00 0,00
9 Variació de passius financers 0,00 0,00 0,00

TOTAL 21.750.884,45 4.169.586,10 354.000,00

TOTAL 
CONSOLIDAT:26.274.470,55

DESPESES

CAPIT
OL CONCEPTE PROPI

SOLLER 
2010 FUNERARIA

A) OPERACIONS CORRENTS 20.755.857,80 4.069.242,77 354.000,00
1 Remuneracions de personal 9.035.416,02 2.270.710,13 144.280,00

2
Compra de bens corrents i 
serveis 10.973.241,73 1.726.065,75 209.720,00
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3 Despeses financeres 325.050,05 72.466,89 0,00
4 Transferències corrents 422.150,00 0,00 0,00

       5         Fons de contingència 0,00 0,00 0,00
A) OPERACIONS DE CAPITAL 280.361,15 0,00 0,00

6 Inversions reals 85.361,15 0,00 0,00
7 Transferències de capital 195.000,00 0,00 0,00

C) OPERACIONS FINANCERES 714.665,50 100.343,33 0,00
8 Variació d'actius financers 0,00 0,00 0,00
9 Variació de passius financers 714.665,50 100.343,33 0,00

TOTAL 21.750.884,45 4.169.586,10 354.000,00

TOTAL CONSOLIDAT: 26.274.470,55

2on.-  Aprovar la plantilla de personal que es preveuen en els esmentats pressuposts.

3er.-  Aprovar el  Projecte  de les Bases Generals  d’Execució del Pressuposts per a l’any 
2024.

4rt.-  Aquest  acord  aprovatori  serà  considerat  com  a  definitiu  si  no  es  produeixen 
reclamacions  en  contra  durant  el  termini  d’exposició  publica,  i  entrarà  en  vigor  dins 
l’exercici a que es refereix, una vegada que s’hagi complit el que disposa l’article 112.3 de 
la Llei 7/85, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim Local, i també l’art. 169 del 
RDL 2/2004, de 5 de març, que aprova el text refós de la llei Reguladora de les Hisendes 
Locals”.

Quan són les 13:42 hores, s’aixeca la sessió per part del Sr. Batle President, de la qual com 
a secretària estenc aquesta acta. 
 
Vist i plau                                                                                             La secretària 
El Batle President 

Miquel Nadal Vaquer                                                                     

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller,

El Batle                                                                                                 Davant meu 
                                                                                                              la secretària 
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S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària  de dia  11 de setembre de 2024 i s’aprova  
per unanimitat.                     

La secretària

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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